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Klaipėdos universiteto studentų sąjunga Tarybos posėdžio 

PROTOKOLAS 

Nr. 07 

2016–09–14 

Klaipėda 

 

Posėdis įvyko: 2016 m. rugsėjo 14 d., 18:00 val. 

Posėdžio pirmininkė – KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė 

Posėdžio protokoluotoja – KUSS Viceprezidentė Aušra Milašiūtė 

Dalyvių sąrašas pridedamas prie protokolo. 

Iš viso posėdyje dalyvavo 14 Klaipėdos universiteto studentų sąjungos (toliau – KUSS) 

Tarybos narių iš 15 visų KUSS Tarybos narių. Sprendimams priimti reikalingas kvorumas yra 8. 

 

Darbotvarkė: 

1. Dalyvių registracija; 

2. Reglamentas; 

3. KUSS strategija 2016–2018 m.; 

4. Bendrabučių situacija; 

5. KUSS Revizijos komisijos raštas; 

6. Fuksų krikštynos 2016; 

7. Kiti klausimai: 

1) “Studentiškas spalis” 2016; 

2) “Karjeros dienos „16”; 

3) “Diena be automobilio”; 

4) Tikrųjų narių sąrašai; 

5) FSA/Prezidiumo naujienos; 

6) KU džemperiai; 

7) UBSS steigimas, BRIAI darbo grupė; 

8) Berželių akcija Kuršių Nerijoje; 

9) Mokesčio už mokslą sumažinimas. 

 

1. SVARSTYTA: Dalyvių registracija 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

  Pranešta, kad posėdyje dalyvauja 14 KUSS Tarybos narių, susidaro kvorumas, 
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balsavimas galimas. 

 

2. SVARSTYTA: 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Siūlymas: KUSS Tarybos posėdžio dalyviams buvo pateiktas siūlymas išrinkti 

Tarybos posėdžiui pirmininkaujantį ir protokoluojantį asmenis bei patvirtinti posėdžio 

darbotvarkę. Pagal KUSS Įstatus 8.2.3 p. KUSS Tarybos posėdžiui pirmininkauja KUSS 

Tarybos Pirmininkė ir KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė, kuri dalyvauja šios dienos 

KUSS Tarybos posėdyje. Posėdį protokoluojančiu asmeniu pasiūlyta išrinkti KUSS 

Viceprezidentę, KUSS Tarybos narę Aušrą Milašiūtę. Posėdžio dalyviams pateiktas 

siūlymas KUSS Tarybos posėdžio klausimus svarstyti pagal KUSS Tarybos Pirmininkės 

pateiktą darbotvarkę. 

BALSUOTA: 

„Už“ - 14 

„Prieš“ - 0 

NUTARTA: posėdžiui pirmininkaujančia išrinkta KUSS Tarybos Pirmininkę ir KUSS 

Prezidentę Indrę Čedavičiūtę. Posėdį protokoluojančia išrinkta KUSS Viceprezidentę Aušrą 

Milašiūtę. Posėdžio klausimus svarstyti pagal pateiktą posėdžio darbotvarkę.  

 

3. SVARSTYTA: KUSS strategija 2016 – 2018 m. 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

  Strategija turėjo būti svarstoma artimiausios KUSS Konferencijos metu, bet šis 

klausimas panaikintas iš darbotvarkės, norint pakoreguoti strategiją. Posėdžio metu 

peržiūrėta visa strategija, siūlomi kelių punktų  pakeitimai. 

Siūlymas: ar visi sutinka, kad tokia KUSS strategijos 2016 – 2018 m. redakcija būtų 

teikiama peržiūrėti Revizijos komisijai ir, jei strategija bus tinkama, teikti ją svarstyti į 

neeilinę KUSS Konferenciją? 

BALSUOTA: 

„Už“ - 14 

„Prieš“ - 0 

NUTARTA: teikti KUSS strategijos 2016 – 2018 m. redakciją peržiūrėti Revizijos komisijai 

ir teikti svarstyti į neeilinę KUSS Konferenciją. 

 

4. SVARSTYTA: Bendrabučių situacija 
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Pranešėjas: KUSS Viceprezidentė Aušra Milašiūtė. 

Bendrabučių pirmininkai papasakojo apie problemas, kurios iškilo bendrabutyje 

priimant naujus studentus. Malūnininkų bendrabutyje bandoma spręsti problema dėl 

tarakonų, bendros tvarkos. Pranešta, kad surinkta apie 200 Malūnininkų bendrabučio 

gyventojų parašų prieš pakeistą įleidimo į bendrabutį tvarką. Įsivyrauja diskusija. 

Siūlymas: ar visi sutinka, kad su surinktais iš bendrabučių gyventojų parašais būtų 

kreipiamasi į universiteto administraciją? 

BALSUOTA: 

„Už“ - 14 

„Prieš“ - 0 

NUTARTA:  nešti raštą su bendrabučio gyventojų parašais universiteto administracijai, rasti 

bendrą kompromisą. 

 

5. SVARSTYTA: KUSS Revizijos komisijos raštas 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Pristatytas KUSS Revizijos komisijos raštas, kuriame prašoma pateikti Darbo 

reglamento pastabų pateikimą, peržiūrėti FSA nuostatus, kiekviena FSA turi pateikti 

kiekvienos akademinės grupės tikslų studentų skaičių, seniūno kontaktus Revizijos 

komisijai, susitarti 

dėl dokumentacijos mokymų, pateikti FSA pusmečio veiklos ataskaitą. 

Siūlymas: ar visi KUSS Tarybos nariais sutinka, kad nereikia KUSS narių akademinių ir 

socialinių žinių patikrinimo? 

BALSUOTA: 

„Už“ - 14 

„Prieš“ - 0 

NUTARTA:  atsisakyti KUSS Revizijos pasiūlymo dėl KUSS narių akademinių ir socialinių 

žinių patikrinimo. 

 

6. SVARSTYTA: Fuksų krikštynos 2016 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Fuksų krikštynos 2016 vyks spalio 6 d. Pranešta, kad už fuksų krikštynų organizavimą 

yra atsakinga KUSS Taryba. Prašymas savivaldybei dėl leidimo krikštynas vykdyti miesto 

teritorijoje jau yra pateiktas savivaldybei.  

Siūlymas: ar visi sutinka, kad organizacinę darbo grupę dėl fuksų krikštynų sudarys: Aistė 
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Stalmokaitė, Rokas Binkevičius, Gytis, Stučinskas, Martyna Varkalytė, Beata Žymančiūtė? 

BALSUOTA: 

„Už“ - 14 

„Prieš“ – 0 

NUTARTA: Išrinkta darbo grupė. 

 

7. Kiti klausimai: 

1) „Studentiškas spalis“ 2016 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad Studentiškas spalis vyks spalio pirmadieniais ( spalio 10,17, 24 dienomis).  

2) „Karjeros dienos„16“ 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad vyks spalio 12 d. Aula Magnoje. Yra skirtas laikas ir KUSS„ui, kurio metu 

kuratoriai galės studentams papasakoti apie juos dominančią specialybę. 

3) „Diena be automobilio“ 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad rugsėjo 20 dieną vyks socialinė akcija, kurios metu lenktyniaus žmogus, 

kuris važiuos automobiliu, žmogus, kuris važiuos dviračiu, ir to, kuris važiuos autobusu. 

Pasiūlyta sudalyvauti. 

4) Tikrųjų narių sąrašai 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad iki rugsėjo 27 d. kiekviena FSA turi atsiųsti savo tikrųjų narių sąrašus. 

5) FSA/ Prezidiumo naujienos 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, jog kiekviena FSA galės pranešti apie renginius, vykdomą veiklą. Pranešta, kad 

pasikeitė prezidiumo komandos sudėtis. HUMF – įvyko pirmasis seniūnų susirinkimas šiais 

mokslo metais, JTGMH – įvyko pirmasis seniūnų susirinkimas šiais mokslo metais, MA - 

įvyko pirmasis seniūnų susirinkimas šiais mokslo metais, turi problemų dėl FSA kompiuterio, 

SMF – turės pirmąjį seniūnų ir FSA narių susirinkimą, iškelta idėja dėl laisvojo klausytojo, 

SvMF – turi naujas FSA patalpas, buvo pirmasis FSA susirinkimas. 

6) KU džemperiai 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad jau paleista registracija užsisakyti KU džemperiui. Paprašyta, informuoti kuo 

daugiau KU studentų. 
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7) UBSS steigimas, BRIAI darbo grupė 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad UBSS bus steigiama neeilinėje KUSS Konferencijoje. Spalio 12 d. bus 

Universiteto bendrabučio pirmininko rinkimai.  

Informuota, kad vyks BRIAI darbo grupės susitikimas. 

8) Berželių akcija Kuršių Nerijoje 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Informuota, kad rugsėjo 23 d. vyks akcija Kurčių Nerijoje. Paprašyta pasiūlyti dalyvauti FSA 

nariams. 

9) Mokesčio už mokslą sumažinimas 

Pranešėjas: KUSS Prezidentė Indrė Čedavičiūtė. 

Pasiteirauta, kas iš KUSS Tarybos narių moka už mokslą ir kas dar nesusimokėjo, kad galėtų 

pateikti prašymą dėl mokesčio už mokslą sumažinimo. 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė) .................................................... 
 (Parašas) (Vardas, pavardė) 

Posėdžio protokoluotojas(-a) .................................................... 
 (Parašas) (Vardas, pavardė) 


